

BELGISCHE KAMER VAN
VOLKSVERTEGENWOORDIGERS

17 juni 2014

WETSVOORSTEL

**tot wijziging van artikel 1299
van het Gerechtelijk Wetboek
wat het aantekenen van hoger beroep
tegen een vonnis dat de echtscheiding
op grond van onderlinge toestemming
uitspreekt op grond van verzoening betreft**

AMENDEMENT

Zie:

Doc 54 **0793/ (2014/2015):**
001: Wetsvoorstel van mevrouw Becq.
002: Toevoeging auteur.

CHAMBRE DES REPRÉSENTANTS
DE BELGIQUE

17 juin 2014

PROPOSITION DE LOI

**modifiant l'article 1299
du Code judiciaire
en ce qui concerne l'appel
d'un jugement prononçant
le divorce par consentement mutuel
pour cause de réconciliation**

AMENDEMENT

Voir:

Doc 54 **0793/ (2014/2015):**
001: Proposition de loi de Mme Becq.
002: Ajout auteur.

Nr. 1 VAN MEVROUW **BECQ c.s.**

Art. 2

Punt 2° vervangen als volgt:

“2° het artikel aanvullen met een vierde lid, luidend als volgt:

“Hoger beroep aangetekend op grond van verzoening moet in alle gevallen door beide echtgenoten gezamenlijk binnen een maand vanaf de uitspraak worden ingesteld. Het wordt betekend aan de procureur des Konings.”.

VERANTWOORDING

Dit is een technische verbetering. De verwijzing naar artikel 1298 van het Gerechtelijk Wetboek is overbodig en kan aanleiding geven tot verwarring omdat dit artikel ook een regeling bevat die de familierechtbank toestaat om de echtscheiding niet in te willigen. Instellen van hoger beroep is dat geval zinloos.

Sonja BECQ (CD&V)
Raf TERWINGEN (CD&V)
Sophie DE WIT (N-VA)
Kristien VAN VAERENBERGH (N-VA)
Carina VAN CAUTER (Open Vld)
Philippe GOFFIN (MR)

N° 1 DE MME **BECQ ET CONSORTS**

Art. 2

Remplacer le 2° par ce qui suit:

“2° compléter l'article par un alinéa 4 rédigé comme suit:

“Tout appel fondé sur la réconciliation doit être introduit conjointement par les deux conjoints dans le mois du prononcé. Cet appel est signifié au procureur du Roi.”.

JUSTIFICATION

Il s'agit d'une correction d'ordre technique. Le renvoi à l'article 1298 du Code judiciaire est superflu et peut prêter à confusion car cet article prévoit également un règlement permettant au tribunal de la famille de ne pas accéder à la demande de divorce. Une procédure d'appel n'a aucun sens dans ce cas.